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Gasperich

apartment - 1 bedroom
60 m2

This amazing fully furnished one-bedroom apartment in Gasperich has been rented!

Situated on the ground floor with garden access, this 60 sqm apartment boasts a fully equipped kitchen opening onto a living room and a terrace.

The apartment also comprises a bedroom and a shower room with a toilet. It is thoughtfully designed with ample storage, high-end amenities including Miele
and Dyson appliances, providing the utmost comfort. A parking space and a cellar complete this delightful package.

The new Les Charmes dwellings, which feature 15 apartments with clean lines and a beautiful garden, are distinguished by a thoughtful use of natural
materials such as brick, wood, clay and flax. Your daily life will be soothed by their elegance, sobriety, and refinement. Yes, it appears that you have
discovered the elusive pearl.

The Gasperich neighborhood has a number of parks and green spaces, as well as several schools and sports facilities. Gasperich is also close to the Cloche
d’Or shopping district, which includes a large mall, restaurants, and other commercial establishments. Additionally, the neighborhood is well-connected to
public transportation, with several bus lines and a train station nearby.

Please contact our fantastic staff if you require any additional information or a property estimate! Supereal. smart real estate.

••••••••••••••••••••••

Ce splendide appartement une chambre meublé et équipé à Gasperich a été loué !

Cet appartement de 60 m², situé au rez-de-jardin, dispose d’une cuisine équipée ouverte sur un séjour ainsi qu’une terrasse.

Il comprend également une chambre et une salle de douche avec WC. Son agencement optimisé, ses nombreux placards et ses équipements haut de
gamme (Miele, Dyson, …) vous offriront un confort optimal. Pour compléter cet ensemble, vous bénéficierez d’une place de parking et d’une cave.

Les nouvelles résidences Les Charmes, composées de 15 appartements aux lignes épurées et d’un sublime jardin, se caractérisent par un alliage judicieux
de matériaux et matières naturels tels que la brique, le bois, l’argile ou encore le lin. Leur élégance, leur sobriété et leur raffinement sauront apaiser votre
quotidien.  Oui, il semblerait que vous ayez trouvé la perle rare. 

Le quartier de Gasperich dispose de plusieurs parcs et espaces verts, ainsi que de plusieurs écoles et installations sportives. Gasperich abrite également le
quartier commerçant de la Cloche d’Or, qui comprend un grand centre commercial, des restaurants et d’autres établissements commerciaux. De plus, le
quartier est bien desservi par les transports en commun, avec plusieurs lignes de bus et une gare à proximité.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.
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